
PROTOKÓŁ nr XI/2024 

Z XI SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 30 grudnia 2024 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XI sesji Rady Miejskiej Sierpca IX kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostały o godz. 12:40 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Babecka 

2. Artur Dariusz Balcerowski 

3. Przemysław Bukowski 

4. Zbigniew Długokęcki 

5. Joanna Frej 

6. Waldemar Frydrychowicz 

7. Barbara Gil 

8. Krzysztof Kacperski 

9. Dariusz Malanowski 

10. Michał Roznoch 

11. Krzysztof Rudowski 

12. Dariusz Sieciński 

13. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Krzysztof Skrzyński 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący RM, p. K. Rudowski, odczytał dzienny porządek obrad. 

Burmistrz Miasta Sierpca, zgłosił wniosek formalny o zdjęcie pkt. 6  

z dziennego porządku obrad z powodów formalnych i organizacyjnych związanych z 

konsultacjami zapisów statutu i udziału Burmistrza w tej fundacji a poza tym 

odchodzący zarząd mógłby złożyć Radnym sprawozdanie z działalności. Radny,  

p. K. Kacperski, wyraził zdanie, że jeśli ktoś był zainteresowany działalnością fundacji, 

obserwował jej działania, to wie, co ona w danym okresie robiła a jeżeli chodzi o 

zmiany w statucie i osobę Burmistrza, to może on zawsze złożyć rezygnację. Radna, 

p. B. Gil, poddała w wątpliwość, czy Rada w ogóle powinna wypowiadać się w 

sprawie fundacji, ponieważ fundacje, to niezależna sprawa. Wiceprzewodniczący 

RM, p. K. Rudowski, nadmienił, że w regulaminie i w uchwale jest zapisane, iż to Rada 

Miejska powołuje skład osobowy tej fundacji. W uzupełnieniu Burmistrz przypomniał, 

że założycielem fundacji jest miasto i stąd te zapisy. Wtedy nazywała się „Sierpc 

2000”.  



Wiceprzewodniczący RM, p. K. Rudowski, poddał wniosek formalny pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Miasta Sierpca o zdjęcie pkt. 6 z dziennego porządku 

obrad. 

Rada w Głosowaniu: 6 – „za”, 3 - „przeciw”, 3 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 2 

 Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, 

Dariusz Sieciński, Joanna Marta Szewczykowska 

PRZECIW (3) 

Krzysztof Kacperski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Justyna Babecka, Joanna Frej, Krzysztof Rudowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Roznoch 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Dariusz Malanowski 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad po zmianach.  

Rada w Głosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 1 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad po zmianach – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Justyna Babecka, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kacperski 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Roznoch 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Dariusz Malanowski 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji RM.  

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z X sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi, 

protokół uważa się za przyjęty. 



4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji.  

Jako pierwszy głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, p. D. Sieciński, 

przedstawiając przebieg posiedzenia w dniu 19 grudnia br. Następnie głos zabrał 

Przewodniczący Komisji ds. nazewnictwa, p. Z. Długokęcki, przedstawiając przedmiot 

i przebieg posiedzenia w dniu 23 grudnia br. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami.  

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 14 grudnia 

2024 r. do 20 grudnia 2024 r. -  załącznik nr 4 

6. Uchwała RM ws. określenia składu osobowego Rady Fundacji "Sierpc - miasto ze 

smakiem". (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 7. Uchwała RM ws. nadania nazwy nowo powstałej ulicy - obwodnicy na terenie 

Miasta Sierpca. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, tytułem wprowadzenia wspomniał, iż rozpoczęcie budowy 

obwodnicy miasta Sierpca zbiegło się z Jubileuszem 700-lecia miasta i jego 

zwieńczeniem byłoby nazwanie tej trasy właśnie nazwą tego roku jubileuszowego, 

czyli „Trasą 700-lecia miasta Sierpca”. Następnie Przewodniczący Komisji  

ds. nazewnictwa, p. Z. Długokęcki, odczytał protokół z posiedzenia Komisji, która 

odbyła się dnia 23 grudnia br. w związku z wnioskiem Burmistrza Miasta Sierpca w 

sprawie nadania nazwy obwodnicy „Trasa 700-lecia miasta Sierpca” dla gruntu 

przeznaczonego pod drogę zlokalizowaną na drodze wojewódzkiej nr 560 od ronda 

w miejscowości Gorzewo do ronda na drodze krajowej nr 10 w miejscowości 

Borkowo Kościelne. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nadania nazwy nowo powstałej ulicy - obwodnicy na terenie 

Miasta Sierpca. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

116/XI/2024 RM  ws. nadania nazwy nowo powstałej ulicy - obwodnicy na terenie 

Miasta Sierpca - załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Michał Roznoch, Krzysztof 

Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Dariusz Malanowski 

8. Uchwała RM ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2024. 



W tym punkcie głos zabrał Naczelnik WIR, p. B. Ciemiecki, wyjaśniając, że w tym roku 

nie skończono opracowania dokumentacji projektowej na rozbudowanie drogi 

wojewódzkiej, czyli odcinek ul. Piastowskiej w Sierpcu. Dodał, że projekt został 

skończony, jednak w zakresie wykonawcy, czyli projektanta, było uzyskanie  

tzw. pozwolenia na budowę, w tym przypadku jest to decyzja o zezwoleniu na 

realizację inwestycji drogowej wydawana przez Wojewodę Mazowieckiego. Wniosek 

został złożony do wojewody, ale czas oczekiwania na decyzję może trwać od 5 do 6 

miesięcy. Wiceprzewodniczący RM, p. K. Rudowski, zapytał, czy chodzi o całą  

ul. Piastowską, czy o wycinek. Naczelnik WIR wyjaśnił, że jest to zadanie 

przeprowadzone w zakresie miasta, czyli odcinek od poczty do torów przy  

ul. Dworcowej a realizacja jest w trzech odcinkach. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy za 

wszystko jest zapłacone? Pan Ciemiecki odpowiedział, że nie jest zapłacone, 

dlatego jest to uchwała o wydatkach niewygasających ze względu na to, że 

projektant nie może otrzymać pozostałej kwoty. Ona jest planowana już kilka lat, 

ponieważ ta decyzja od Wojewody musi być ostateczna, wtedy projektant otrzyma 

zapłatę. Burmistrz, p. J. Perzyński, dodał, że z ostatnich informacji ze spotkania w 

MZDW wynika, że pierwszy i ostatni odcinek, jeśli dokumentacja przejdzie poprawnie, 

może być przygotowany do przetargu jeszcze w nadchodzącym 2025 r. 

Prawdopodobnie rok 2026, to będzie clue wykonania odcinka od mostu  do poczty  

i od torów w stronę Piask. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2024. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

117/XI/2024 RM  ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2024 - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Michał Roznoch, Krzysztof 

Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Dariusz Malanowski 

9. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

W tym punkcie o głos została poproszona Skarbnik, p. K. Joniak, informując, że 

najważniejszymi zmianami po stronie dochodów jest kwota zwiększenia, jeśli chodzi o 

najem i dzierżawę składników majątku – 46 000 zł, następnie 4 850 zł, są to opłaty w 

związku z czynnościami cywilnoprawnymi. System opieki nad dziećmi do lat 3, 

zmniejszenie planu dochodów w wysokości 53 660 zł i równocześnie związane z 

usługami o kwotę 62 988 zł. Zwiększenia dochodów, które wpłynęły z 

wypracowanych kwot, m.in. strefa płatnego parkowania – 6 000 zł, gospodarka 

nieruchomościami – 10 793,87 zł. Następnie z zasobu mieszkaniowego – 136 330,07 zł, 



jest to odpłatne nabycie prawa wieczystego użytkowania i przekształcenie w prawo 

własności. Kwota ze świadczeń rodzinnych – 14 016 zł. Zmiana w planie dochodów 

wynikająca z pisma Ministerstwa Finansów o zwiększonej subwencji ogólnej o 

kwotę171 801 zł. Kwota zwiększeń, jeśli chodzi o Fundusz Pomocy na finansowanie  

i dofinansowanie zadań pomocy obywatelom Ukrainy i PESEL-u – łączna kwota 

28 611 zł z przeznaczeniem dla szkół podstawowych w związku z utrzymaniem dzieci z 

Ukrainy. W związku z tym, że po stronie wydatków dokonuje się już ostatecznego 

zamknięcia planu i z oszczędności, które powstały na poszczególnych rozdziałach  

i paragrafach, przesuwa się na rozdziały, które mogą być jeszcze wydatkowane do 

końca roku, m.in. zmniejszony plan o kwotę 65 000 zł odsetek zaplanowanych do 

spłaty za zaciągnięte kredyty i pożyczki w związku ze zmniejszeniem stopy 

oprocentowania, kwota 50 000 zł, która zostaje zaoszczędzona z klasyfikacji, jeśli 

chodzi o podatek VAT. Skarbnik wyjaśniła, że te środki zostają zaplanowane na 

następujące działania – system zarządzania dokumentacją, tzw. EZD, kwota 25 000 zł 

z przeznaczeniem na dodatkowy sprzęt komputerowy dla CUW w Sierpcu i 40 000 zł 

dla MOPS w Sierpcu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

118/XI/2024 RM  ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2024 - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Justyna Babecka, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Dariusz Malanowski 

10. Autopoprawka do projektu budżetu na 2025 r. i Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2025 - 2040. 

Skarbik, p. K. Joniak, wyjaśniła, że w autopoprawce zostaje wprowadzone 

zwiększenie dochodów o 421 000 zł, z których zostaje zaplanowana dotacja celowa 

dla ogrodów działkowych 60 000 zł, dotacja dla samorządowej instytucji kultury – 

86 000zł, remont biblioteki na 150 000 zł oraz 125 000 zł na wykonanie instalacji 

alarmowej urządzeń dozoru budynku PKP oraz zmiany klasyfikacji budżetowej.  

W Wieloletniej Prognozie Finansowej zostaje wprowadzona kwota po stronie 

dochodów i wydatków oraz wprowadzony limit przedsięwzięć zwiększony o 26 000 zł 

na opracowanie dokumentacji budowlanej, technicznej dla realizacji obiektów 

zabudowy drewnianej w mieście Sierpc, rewitalizacja budynków drewnianych 



 Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka do projektu budżetu na 2025 r. i Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2025 - 2040. 

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła Autopoprawkę 

do projektu budżetu na 2025 r. i Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 2040 

-  załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, 

Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Dariusz Malanowski 

11. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2025 – 

2040. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2025 – 

2040. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

119/XI/2024 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2025 – 

2040 - załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, 

Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Dariusz Malanowski 

12. Uchwała Budżetowa Miasta Sierpc na rok 2025. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Skarbnik, p. K. Joniak, informując na wstępie 

o wprowadzonej autopoprawce do uchwały budżetowej. Następnie 



poinformowała, iż dochody w projekcie kształtują się w kwocie 114 666 805,43 zł 

więc kwota dochodów jest wyższa o prawie 13 mln zł od projektu, który został 

wprowadzony na początku 2024 r. Wydatki łącznie kształtują się w wysokości 

120 294 738,19 zł, co daje ponad 11 mln zł kwotę wyższą, niż projekt budżetu 

przedkładany w 2024 r. Następnie wydatki bieżące to kwota 101 222 424,40 zł a 

wydatki majątkowe to 19 072 313,79 zł. Różnica między dochodami a wydatkami 

stanowi deficyt gminy kształtujący się w kwocie 5 627 932,76 zł, który będzie pokryty z 

nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych  4 377 412,96 zł i wolnymi środkami w kwocie 

1 250 519,80 zł. Następnie Skarbnik wymieniła łączną kwotę przychodów w wysokości 

6 024 535,16 zł. Rozchody, czyli spłata kredytów i pożyczek, to kwota 396 602,60 zł. 

Pani Joniak poinformowała, że ze wszystkich wydatków kształtujących się we 

wspomnianej wcześniej wysokości są ustalane dotacje dla szkół publicznych, 

niepublicznych przedszkoli, Terapeutycznego Punktu Przedszkolnego,  

I Niepublicznego Przedszkola Edukidsmed Akademia Samodzielności, 

Dwujęzycznego Przedszkola Happy Academy, CKiSZ, Pracowni Dokumentacji 

Dziejów Miasta Sierpca, Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sierpcu, zgodnie z 

załącznikiem nr 8. Dodała, że najważniejszymi wpływami, to dochody z udziałów, jeśli 

chodzi o udziały od osób fizycznych w kwocie 63 884 692,62 zł, od osób prawnych 

1 731 412,59 zł. Dotacje z zadań zleconych otrzymywanych od wojewody 6 818 908 zł 

i na zadania własne 1 734 035 zł. W uzupełnieniu dodała, że są to zadania 

realizowane przez MOPS w Sierpcu i Urząd Miejski w Sierpcu. W dalszej części Skarbnik 

wymieniła otrzymywane dotacje i dofinansowania, m.in. do zadań inwestycyjnych, 

dotacje celowe na realizację zakupów inwestycyjnych własnych, środki z funduszu 

rządowego „Polski Ład”. Radna, p. B. Gil, zapytała o załącznik nr 4, z jakich pieniędzy 

jest finansowana ochrona narodowa i kwalifikacje wojskowe i po co to jest? 

Dlaczego będzie budowane i czemu będzie służyło budowane zadaszenie przy  

SP nr 3? Zapytała też o 125 000 zł przeznaczone na ochronę i opiekę nad zabytkami, 

o 400 000 zł – wytwarzanie i zaopatrzenie w energię, gaz, wodę, dostarczanie ciepła 

oraz wniesienie wkładów do spółek prawa handlowego. Kolejne pytanie dotyczyło 

poprawy bezpieczeństwa na drogach publicznych, kwota 1 mln zł. Czy kwota 

przeznaczona na budowę strażnicy przy dworcu kolejowym będzie wystarczająca? 

Czy kwota przeznaczona na budowę żłobka będzie wystarczająca? Radna Gil 

zapytała również o bardzo wysoką kwotę 1 mln zł na ochronę i opiekę nad 

zabytkami, czyli łącznie prawie 1,5 mln zł oraz o wnoszonych przez nią w imieniu 

mieszkańców propozycjach do budżetu, których nie znalazła w projekcie uchwały. 

Następnie zapytała, gdzie w budżecie jest zawarty koszt obsługi prawnej dla miasta 

Sierpca i ile wynosi. W odpowiedzi Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśnił, że środki 

związane z obronnością, to są środki, które przekazuje wojewoda, zadaszenie SP nr 3 

jest to promesa otrzymana z Ministerstwa Sportu na kwotę ok. 1 300 000 mln zł. Jeśli 

chodzi o kwotę 1 200 000 zł, to są środki pozyskane z „Polskiego Ładu”, dzięki którym 

przygotowany jest projekt Chopina 16 i Farnej 24 wraz z zabezpieczeniem tych 

obiektów. Projekt jest aktualnie realizowany a jego zakończenie planowane jest na 

rok 2025, stąd ten wydatek. Jeśli chodzi o ścieżki rowerowe na ul. Mickiewicza, to jest 

ujęty pierwszy fragment w ramach większego projektu, który w tamtym roku wygrała 

spółka miejska i od ul. Piłsudskiego do przepompowni będzie zrobione 200 – 300 

metrów. Dodał, że miasto wystąpiło również z wnioskiem do wojewody o ciąg dalszy 

aż do obwodnicy, który przeszedł część formalną. W kwestii poprawy 

bezpieczeństwa odpowiedzi udzieliła Skarbnik, p. K. Joniak, informując, iż kwota  

900 000 zł to jest przebudowa ul. Jana Pawła II na odcinku od ul. Piastowskiej do  

ul. Konstytucji 3 Maja a kwota 1 mln zł dotyczy jednego z zadań, które mieści się w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej i widnieje ona w wykazie przedsięwzięć, to jest 



poprawa bezpieczeństwa na drogach publicznych w mieście Sierpc i to zadanie jest 

na lata 2024 – 2025. Odnośnie wniesienia wkładów do spółek prawa handlowego 

oraz uzupełnienie funduszy statutowych banków państwowych i instytucji 

finansowych, poinformowała, że chodzi o kwotę 448 500 zł i te kwoty pojawiły się już 

w tym roku w Wieloletniej Prognozie Finansowej i miasto będzie przekazywało wkład 

pieniężny do jednej ze spółek miejskich od grudnia 2025 r. i przechodzi do roku 2040, 

do którego ten projekt występuje. Następnie odczytała wykaz przedsięwzięć do  

Wieloletniej Prognozy Finansowej, w której te kwoty w poszczególnych latach są 

wymienione. Burmistrz w kwestii przypomnienia dodał, iż chodzi o formę 

zabezpieczenia ponad 20 – milionowej inwestycji Ciepłowni Sierpc. Skarbnik 

wyjaśniła też, że koszty obsługi prawnej są w rozdziale 750 23 i 750 22, paragrafie 4 

300 i są one dzielone na usługi dla Rady Miejskiej i Urzędu Miejskiego. W kwestii 

propozycji zgłaszanych przez Radna Gil do budżetu, Burmistrz, p. J. Perzyński wyjaśnił, 

że w jego projekcie zwarte są obecnie te najważniejsze inwestycje, w celu ich 

kontynuacji, m.in. dworzec, strażnica, inwestycje drogowe. Jednak pod koniec 

marca powinny pojawić się środki ze środków wolnych po rozliczeniu roku 2024  

i  wtedy zostanie podjęta dyskusja z Radnymi na temat inwestycji niezbędnych do 

zrealizowania. Dodał, że jeśli chodzi o zdrowie psychiczne młodzieży, seniorów, to 

takie projekty są realizowane, część przez podmioty zewnętrzne, część wpisywane są 

w projekty szwajcarskie. Radny, p. P. Bukowski, zapytał, czy środki przeznaczone na 

poprawę bezpieczeństwa dotyczą tylko poprawy infrastruktury drogowej, czy w tym 

zakresie również sierpecka policja może liczyć na wsparcie, np. służby 

ponadnormatywne, na dofinansowanie tych służb i na jakąkolwiek pomoc przy 

zakupie niezbędnego wyposażenia. Burmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że jest to ciąg 

dalszy wcześniejszej inwestycji, która tak właśnie została nazwana, w ramach której 

są realizowane przebudowy dróg na terenie miasta więc ten fragment budżetu nie 

zawiera kwestii służb. Rozmowy na te tematy będą podejmowane w lutym.  

Ad vocem Radny Bukowski podsumowując wypowiedź Burmistrza upewnił się, że 

policja może liczyć na to wsparcie, podkreślając jednocześnie, że te służby są 

bardzo potrzebne i miasto tym samym przyczyniłoby się do poprawy 

bezpieczeństwa. W uzupełnieniu Burmistrz poinformował, że w tym budżecie jest 

ujęta kwota na dodatkowe służby w wysokości 5 000 zł na początek a rozmowy na 

ten temat będą prowadzone dalej. Radny, p. Z. Długokęcki, zapytał z czego wynika 

wyższy budżet na 2025 r. o 13 mln zł. Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśnił, że zmienił się 

minimalnie sposób finansowania samorządów a konkretnie procentowy udział w 

dochodach realizowanych przez mieszkańca w wyniku czego miasto odczuło 

pewien wzrost przychodów i on został uwzględniony w tym budżecie. Radny,  

p. K. Skrzyński, odniósł się jeszcze w kwestii ilości patroli policji w mieście. Radna,  

p. B. Gil, nawiązała do sprawy propozycji mieszkańców do budżetu stwierdzając, że 

właściwie nic z nich do projektu budżetu nie wchodzi. W odpowiedzi Burmistrz 

wymienił ul. Mickiewicza, która została uwzględniona w budżecie i zostanie 

zmodernizowana na pierwszym odcinku, której zakres obejmuje ścieżkę w kierunku 

działek. Część inwestycji społecznych, o których mówiła Radna, jest realizowana 

przez stowarzyszenia bądź fundacje, z którymi miasto wspólnie występuje o projekty. 

Radna Gil dodała, że nigdzie nie znalazła zapisu o usuwaniu barier 

architektonicznych. Burmistrz poinformował, że w budżecie jest zapis o realizacji 

projektów drogowych, np. ten 1 mln zł, ul. Jana Pawła II i kolejne realizowane 

inwestycje, w ramach których te zmiany będą wprowadzane. Nie zostaną one 

wprowadzone w całym mieście, ale systematycznie tam, gdzie jest potrzeba, te 

inwestycje miasto stara się realizować w ramach inwestycji drogowych. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała Budżetowa Miasta Sierpc na rok 2025. 

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 120/XI/2024 RM Uchwała Budżetowa Miasta Sierpc na rok 2025 -  załącznik nr 10 

Po zakończeniu głosowania Burmistrz, p. J. Perzyński wyraził swoje podziękowanie za 

zatwierdzenie budżetu na rok 2025 przez Radnych. Podkreślił, że ten rok zamykany 

jest kwotą ponad 136 mln zł, to jest trzy razy więcej, niż budżet planowany w roku 

2013. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Babecka, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, 

Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Dariusz Malanowski 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, przy jakich ulicach w Sierpcu w 2024 r. obniżono podjazdy 

na chodniki. Następnie odczytała treść interpelacji, które zostały złożone na piśmie – 

3 interpelacje. Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. 

Ksero dołączone do protokołu - załącznik nr 11.  

Radny, p. K. Skrzyński, zapytał, w jakim czasie jest przewidziana wymiana oświetlenia 

przy ul. Zachodniej? 

 14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, odpowiedzi udzielił na interpelację dotyczącą budowy 

żłobka, informując, że jeśli będzie zainteresowanie, to stary obiekt zostanie 

zatrzymany a jeśli nie byłoby chętnych na dwie lokalizacje, to można pomyśleć o 

częściowej adaptacji np. dla organizacji pożytku publicznego. Jeśli chodzi o 

budowę hali sportowej, to Burmistrz miał na myśli zadaszenie przy SP nr 3.  

Na pełnowymiarową halę nie ma tam miejsca. Jeśli chodzi o oświetlenie przy  

ul. Zachodnia, to lampy przy wszystkich ulicach powinny być wymienione w 

nadchodzącym roku. Na pozostałe interpelacje odpowiedź zostanie udzielona w 

formie pisemnej. 



 15. Sprawy różne. 

Wiceprzewodniczący RM, p. K. Rudowski, poinformował o terminie kolejnej sesji w 

dniu 29 stycznia 2025 r. o godz. 11:00, podziękował za współpracę w 2024 roku oraz 

złożył życzenia na nadchodzący 2025 r.  

 16. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący RM, p. Krzysztof 

Rudowski, zamknął obrady XI sesji IX kadencji Rady Miejskiej Sierpca. 

 Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej 

Krzysztof Rudowski  

 

Przygotował(a):  

Inspektor 

Beata Kowalska 


